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RĒZEKNES NOVADA DOME 
FINANŠU KOMITEJA 

REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 
2024.gada 22.februārī Nr. 4 
 
Sēde sasaukta plkst. 10:40 
Sēde atklāta plkst. 11:22 
 
Sēdi vada Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs 
Sēdi protokolē arhivāre Žanna Savčenko 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Zigfrīds Lukaševičs, Deputāts Staņislavs Šķesters, Deputāts 
Guntis Rasims, Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka, Deputāts Aivars 
Buharins, Deputāts Georgijs Jevsikovs, 

 deputāti: Deputāts Inta Brence, Deputāts Guna Popova (no plkst. 11:22 līdz 
plkst.11:23), Deputāts Guna Zenčenko (no plkst. 11:22 līdz plkst.11:24 un no plkst. 
11:43 līdz plkst. 12:31), Deputāts Gunārs Smeilis (no plkst. 11:40 līdz plkst.12:31), 
Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Guntra Kuzmina-
Jukna, Deputāts Aija Kiserovska. 

 
Nepiedalās: 

 Deputāts Vilis Deksnis – komandējumā, 
 Deputāts Staņislavs Šķesters – nepiedalās 32.darba kārtības jautājuma izskatīšana un 

lēmuma pieņemšanā. 
 
Uzaicinātie: 

 Finanšu un grāmatvedības nodaļas grāmatvedības uzskaitvedis Inese Belova (24.§), 
Rēzeknes SEZ pārvaldniece Krista Freiberga (27.§, 35.§) 

 
Darba kārtībā: 
1. Par grozījumu Rēzeknes novada pašvaldības Administratīvo aktu apstrīdēšanas komisijas 

sastāvā. 

2. Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2024.gada 1.februāra lēmumā “Par nekustamā 
īpašuma „Kromani-Dači”, Kaunatas pagastā, nodošanu bez atlīdzības Latvijas valstij 
Zemkopības ministrijas personā”. 

3. Par nekustamā īpašuma „Kubulsolas ceļš”, Dricānu pagastā, nodošanu bez atlīdzības 
Latvijas valstij Zemkopības ministrijas personā. 

4. Par nekustamā īpašuma „Cierveiša ceļš”, Mākoņkalna pagastā, nodošanu bez atlīdzības 
Latvijas valstij Zemkopības ministrijas personā. 
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5. Par kustamās mantas – lauksaimniecības zemes tīrīšanas rezultātā sagatavotu materiālu, 
koku zaru un izcirsto krūmu nodošanu atsavināšanai mutiskās izsoles kārtībā Kaunatas 
apvienības pārvaldē. 

6. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Iztaka”, Dricānu pagastā, pārdošanu mutiskā izsolē ar 
augšupejošu soli. 

7. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Pīkaļnes”, Dricānu pagastā, pārdošanu elektroniskā 
izsolē ar augšupejošu soli. 

8. Par pašvaldības dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Nākotnes ielā 7-2, Dekšārēs, Dekšāres 
pagastā, pārdošanu atkārtotā elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

9. Par pašvaldības dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Nākotnes ielā 7-9, Dekšārēs, Dekšāres 
pagastā, pārdošanu atkārtotā elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

10. Par dzīvokļu īpašumu reģistrāciju zemesgrāmatā. 

11. Par nekustamā īpašuma “(..)”, Dricānu pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu. 

12. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas “Birztalas”- (..), Dricānos, Dricānu pagastā, nosacītās 
cenas apstiprināšanu. 

13. Par nekustamā īpašuma “(..)”, Dricānu pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu. 

14. Par nekustamā īpašuma “(..)”, Dricānu pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu. 

15. Par nekustamā īpašuma “(..)”, Nautrēnu pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu. 

16. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas “Liesmas” (..), Rogovkā, Nautrēnu pagastā, nosacītās 
cenas apstiprināšanu. 

17. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Miera ielā (..), Strūžānos, Stružānu pagastā, nosacītās 
cenas apstiprināšanu. 

18. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Ezeru ielā (..), Sondoros, Vērēmu pagastā, nosacītās 
cenas apstiprināšanu. 

19. Par nekustamā īpašuma “(..)”, Čornajas pagastā, nodošanu atsavināšanai N.S. 

20. Par nekustamā īpašuma “(..)”, Gaigalavas pagastā, nodošanu atsavināšanai J.V. 

21. Par nekustamā īpašuma “(..)”, Nautrēnu pagastā, nodošanu atsavināšanai A.G. 

22. Par nekustamā īpašuma “(..)”, Sakstgala pagastā, atsavināšanas procedūras izbeigšanu. 

23. Par samaksas samazināšanu I.Ū. par īpašumā piešķirto zemi Ozolmuižas pagastā. 

24. Par pakalpojumu maksu apstiprināšanu Daudzfunkcionālajā sociālo pakalpojumu centrā 
"Vecružina". 

25. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu RSEZ AS ,, Rēzeknes 
dzirnavnieks". 

26. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu RSEZ SIA ,,IRBIS 
Technology". 

27. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu RSEZ SIA ,,NewFuels,,. 

28. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu RSEZ SIA "VEREMS". 

29. Par 2009.gada 18.marta Lauku apvidus zemes nomas līguma Nr. 32/03/09 grozījumiem ar 
V.V. Čornajas pagastā. 

30. Par 2010.gada 19.februāra Lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.134 darbības izbeigšanu 
ar L.G. Audriņu pagastā. 

31. Par 2009.gada 31.augusta Lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.78 darbības izbeigšanu ar 
E.P. Lendžu pagastā. 

32. Par medību platību tiesību nodošanu, grozījumiem 2023.gada 6.janvāra medību tiesību 
līgumā Nr. RNP/2023/8.18/7 ar mednieku biedrību „Draugs 1”, Mākoņkalna pagastā. 

33. Par atļauju novākt ražu sabiedrībai ar ierobežotu atbildību ‘’Pūdnīki’’ iepriekš nomātā zemē 
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Feimaņu pagastā. 

34. Par atbalsta sniegšanu biedrībai “Viedokļu līderu skola”. 

35. Informatīvais ziņojums par pašvaldību kopīgās iestādes "Rēzeknes speciālās ekonomiskās 
zonas pārvalde" budžetu 2024.gadam. 

 
1.§ 

Par grozījumu Rēzeknes novada pašvaldības Administratīvo aktu apstrīdēšanas komisijas 
sastāvā 

Ziņo Ilona Turka: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par grozījumu Rēzeknes novada pašvaldības Administratīvo aktu 
apstrīdēšanas komisijas sastāvā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumu Rēzeknes novada pašvaldības Administratīvo aktu 
apstrīdēšanas komisijas sastāvā". 

 
2.§ 

Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2024.gada 1.februāra lēmumā “Par nekustamā 
īpašuma „Kromani-Dači”, Kaunatas pagastā, nodošanu bez atlīdzības Latvijas valstij 

Zemkopības ministrijas personā” 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot AS “Latvijas valsts meži” Nekustamo īpašumu pārvaldes 

2024.gada 13.februāra vēstuli, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu 
izskatīšanai kārtējā domes sēdē par grozījumiem Rēzeknes novada 
domes 2024.gada 1.februāra lēmumā “Par nekustamā īpašuma 
„Kromani-Dači”, Kaunatas pagastā, nodošanu bez atlīdzības Latvijas 
valstij Zemkopības ministrijas personā”. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumiem Rēzeknes novada domes 2024.gada 1.februāra 
lēmumā “Par nekustamā īpašuma „Kromani-Dači”, Kaunatas 
pagastā, nodošanu bez atlīdzības Latvijas valstij Zemkopības 
ministrijas personā”". 

 
3.§ 
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Par nekustamā īpašuma „Kubulsolas ceļš”, Dricānu pagastā, nodošanu bez atlīdzības 
Latvijas valstij Zemkopības ministrijas personā 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot AS “Latvijas valsts meži” Nekustamo īpašumu pārvaldes 
2024.gada 31.janvāra vēstuli, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu 
izskatīšanai kārtējā domes sēdē par nekustamā īpašuma „Kubulsolas 
ceļš”, Dricānu pagastā, nodošanu bez atlīdzības Latvijas valstij 
Zemkopības ministrijas personā. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Šajā formulējumā nebūs iepriekšēja jautājuma precedents? 

Izsaka viedokli Iveta 
Ladnā: 

Jā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma „Kubulsolas ceļš”, Dricānu pagastā, 
nodošanu bez atlīdzības Latvijas valstij Zemkopības 
ministrijas personā". 

 
4.§ 

Par nekustamā īpašuma „Cierveiša ceļš”, Mākoņkalna pagastā, nodošanu bez atlīdzības 
Latvijas valstij Zemkopības ministrijas personā 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot AS “Latvijas valsts meži” Nekustamo īpašumu pārvaldes 
2024.gada 5.februāra vēstuli, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu 
izskatīšanai kārtējā domes sēdē par nekustamā īpašuma „Cierveiša ceļš”, 
Mākoņkalna pagastā, nodošanu bez atlīdzības Latvijas valstij 
Zemkopības ministrijas personā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kam īsti tas ceļš tur ir vajadzīgs? AS "Latvijas valsts meži"? 

Izsaka viedokli Iveta 
Ladnā: 

Tur ir pašvaldībai piederoša zeme un inženierbūve. AS "Latvijas valsts 
meži" lūdz nodot šo inženierbūvi, lai varētu piekļūt saviem īpašumiem, 
lai tos varētu uzturēt un realizēt savas funkcijas. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma „Cierveiša ceļš”, Mākoņkalna pagastā, 
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nodošanu bez atlīdzības Latvijas valstij Zemkopības 
ministrijas personā". 

 
5.§ 

Par kustamās mantas – lauksaimniecības zemes tīrīšanas rezultātā sagatavotu materiālu, 
koku zaru un izcirsto krūmu nodošanu atsavināšanai mutiskās izsoles kārtībā Kaunatas 

apvienības pārvaldē 
Ziņo Oļegs 
Kvitkovskis: 

Izskatot iestādes “Kaunatas apvienības pārvalde” 2024.gada 15.februāra 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par kustamās mantas – lauksaimniecības zemes 
tīrīšanas rezultātā sagatavotu materiālu, koku zaru un izcirsto krūmu 
nodošanu atsavināšanai mutiskās izsoles kārtībā Kaunatas apvienības 
pārvaldē. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Izsolē tirgojam berkubus vai tomēr tirgojam krautni ar konkrētiem 
izmēriem? 

Izsaka viedokli Oļegs 
Kvitkovskis: 

Krautni ar konkrētiem izmēriem. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Šo krautņu kopējā sākumcena ir kāda? 

Izsaka viedokli Oļegs 
Kvitkovskis: 

Kopējā sākumcena ir EUR 21 240,00. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Un 1. kārtā? 

Izsaka viedokli Oļegs 
Kvitkovskis: 

1.kārtā EUR 33 000,00. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Tas nozīmē, ka ir cerība, ka būs vairāki pretendenti, kas piedalīsies 
izsolē? 

Izsaka viedokli Oļegs 
Kvitkovskis: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Bija minēti berkubi. Bet, īsti tos berkubus nevar noteikt. Var noteikt 
kaut kādu kubatūru. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Krautnes izmērus. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Izmērus, jā. Jo berkubi būs tad, kad būs iekrauti kravas automašīnā. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Sašķeldots. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Sašķeldota masa. Tiek pārdoti zari, materiāls, nevis berkubi. Par 
komisiju: tā noteikšanas metodika - būtu jāizstrādā kaut kāda vienota 
pieeja kā uzmērīt daudzumu. Šobrīd ir pieejamas dažādas digitālās 
uzmērīšanas ierīces. Ir grūti noteikt zaru kaudzes apjomu, kāda ir 
kubatūra. Pirmreizējā noteikšana ir ļoti svarīga, no tā ir atkarīgs - 
izdodas vai neizdodas izsole.Varbūt ir vērts izstrādāt metodiku, ko var 
izmantot šajos gadījumos, lai tāda veida jautājumus nevajadzētu izskatīt 
atkārtoti. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 
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"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
kustamās mantas – lauksaimniecības zemes tīrīšanas rezultātā 
sagatavotu materiālu, koku zaru un izcirsto krūmu nodošanu 
atsavināšanai mutiskās izsoles kārtībā Kaunatas apvienības 
pārvaldē". 

 
6.§ 

Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Iztaka”, Dricānu pagastā, pārdošanu mutiskā izsolē 
ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Dricānu apvienības pārvalde” 2024.gada 17.janvāra 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības nekustamā īpašuma “Iztaka”, 
Dricānu pagastā, pārdošanu mutiskā izsolē ar augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldības nekustamā īpašuma “Iztaka”, Dricānu pagastā, 
pārdošanu mutiskā izsolē ar augšupejošu soli". 

 
7.§ 

Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Pīkaļnes”, Dricānu pagastā, pārdošanu elektroniskā 
izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Dricānu apvienības pārvalde” ierosinājumu, lūdzu 
virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
pašvaldības nekustamā īpašuma “Pīkaļnes”, Dricānu pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldības nekustamā īpašuma “Pīkaļnes”, Dricānu pagastā, 
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pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli". 
 

8.§ 
Par pašvaldības dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Nākotnes ielā 7-2, Dekšārēs, Dekšāres 

pagastā, pārdošanu atkārtotā elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Viļānu apvienības pārvalde” 2024.gada 12.februāra 

ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības dzīvokļa īpašuma, kas atrodas 
Nākotnes ielā 7-2, Dekšārēs, Dekšāres pagastā, pārdošanu atkārtotā 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldības dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Nākotnes ielā 7-2, 
Dekšārēs, Dekšāres pagastā, pārdošanu atkārtotā elektroniskā 
izsolē ar augšupejošu soli". 

 
9.§ 

Par pašvaldības dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Nākotnes ielā 7-9, Dekšārēs, Dekšāres 
pagastā, pārdošanu atkārtotā elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot Viļānu apvienības pārvaldes 2024.gada 12.februāra 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības dzīvokļa īpašuma, kas atrodas 
Nākotnes ielā 7-9, Dekšārēs, Dekšāres pagastā, pārdošanu atkārtotā 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldības dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Nākotnes ielā 7-9, 
Dekšārēs, Dekšāres pagastā, pārdošanu atkārtotā elektroniskā 
izsolē ar augšupejošu soli".  

10.§ 
Par dzīvokļu īpašumu reģistrāciju zemesgrāmatā 

Ziņo Iveta Ladnā: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par dzīvokļu īpašumu reģistrāciju zemesgrāmatā. 
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Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvokļu īpašumu reģistrāciju zemesgrāmatā". 

 
11.§ 

Par nekustamā īpašuma “(..)”, Dricānu pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot D.S. 2023.gada 28.jūnija iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 

lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par nekustamā 
īpašuma “(..)”, Dricānu pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma “(..)”, Dricānu pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu". 

 
12.§ 

Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas “Birztalas”- (..), Dricānos, Dricānu pagastā, nosacītās 
cenas apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot A.M. 2023.gada 27.jūnija iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par dzīvokļa īpašuma, 
kas atrodas “Birztalas”- (..), Dricānos, Dricānu pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvokļa īpašuma, kas atrodas “Birztalas”- (..), Dricānos, 
Dricānu pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu". 
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13.§ 

Par nekustamā īpašuma “(..)”, Dricānu pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot A.E. 2024.gada 16.janvāra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 

lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par nekustamā 
īpašuma “(..)”, Dricānu pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma “(..)”, Dricānu pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu". 

 
14.§ 

Par nekustamā īpašuma “(..)”, Dricānu pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot A.E. 2024.gada 16.janvāra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 

lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par nekustamā 
īpašuma “(..)”, Dricānu pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma “(..)”, Dricānu pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu". 

 
15.§ 

Par nekustamā īpašuma “(..)”, Nautrēnu pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot R.R. 2024.gada 14.februāra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 

lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par nekustamā 
īpašuma “(..)”, Nautrēnu pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 
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"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma “(..)”, Nautrēnu pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu". 

 
16.§ 

Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas “Liesmas” (..), Rogovkā, Nautrēnu pagastā, nosacītās 
cenas apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot V.K. 2024.gada 2.februāra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par dzīvokļa īpašuma, 
kas atrodas “Liesmas” (..), Rogovkā, Nautrēnu pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvokļa īpašuma, kas atrodas “Liesmas” (..), Rogovkā, 
Nautrēnu pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu". 

 
17.§ 

Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Miera ielā (..), Strūžānos, Stružānu pagastā, nosacītās 
cenas apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot Ē.Z. 2022.gada 30.novembra iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Miera ielā (..), Strūžānos, Stružānu 
pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Miera ielā (..), Strūžānos, 
Stružānu pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu". 

 
18.§ 

Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Ezeru ielā (..), Sondoros, Vērēmu pagastā, nosacītās 
cenas apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot A.L. 2024.gada 12.februāra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
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lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par dzīvokļa īpašuma, 
kas atrodas Ezeru ielā (..), Sondoros, Vērēmu pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Ezeru ielā (..), Sondoros, 
Vērēmu pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu". 

 
19.§ 

Par nekustamā īpašuma “(..)”, Čornajas pagastā, nodošanu atsavināšanai N.S. 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot N.S. atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto 

lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par nekustamā 
īpašuma “(..)”, Čornajas pagastā, nodošanu atsavināšanai N.S. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma “(..)”, Čornajas pagastā, nodošanu 
atsavināšanai N.S.". 

 
20.§ 

Par nekustamā īpašuma “(..)”, Gaigalavas pagastā, nodošanu atsavināšanai J.V. 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot J.V. iesniegto atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu virzīt 

sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma “(..)”, Gaigalavas pagastā, nodošanu atsavināšanai 
J.V. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 
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Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma “(..)”, Gaigalavas pagastā, nodošanu 
atsavināšanai J.V.". 

 
21.§ 

Par nekustamā īpašuma “(..)”, Nautrēnu pagastā, nodošanu atsavināšanai A.G. 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot A.G. 2024.gada 17.janvāra atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 

virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma “(..)”, Nautrēnu pagastā, nodošanu atsavināšanai 
A.G. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma “(..)”, Nautrēnu pagastā, nodošanu 
atsavināšanai A.G.". 

 
22.§ 

Par nekustamā īpašuma “(..)”, Sakstgala pagastā, atsavināšanas procedūras izbeigšanu 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot 2024.gada 7.februāra V.R. iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 

lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par nekustamā 
īpašuma “(..)”, Sakstgala pagastā, atsavināšanas procedūras izbeigšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma “(..)”, Sakstgala pagastā, atsavināšanas 
procedūras izbeigšanu". 

 
23.§ 

Par samaksas samazināšanu I.Ū. par īpašumā piešķirto zemi Ozolmuižas pagastā 
Ziņo Marta Vizule: Izskatot I.Ū. 2024.gada 7.februāra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 

lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par samaksas 
samazināšanu I.Ū. par īpašumā piešķirto zemi Ozolmuižas pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 
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"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
samaksas samazināšanu I.Ū. par īpašumā piešķirto zemi 
Ozolmuižas pagastā". 

 
24.§ 

Par pakalpojumu maksu apstiprināšanu Daudzfunkcionālajā sociālo pakalpojumu centrā 
"Vecružina" 

Ziņo Liāna 
Teirumnieka: 

Izskatot Daudzfunkcionālā sociālo pakalpojumu centra “Vecružina” 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pakalpojumu maksu apstiprināšanu 
Daudzfunkcionālajā sociālo pakalpojumu centrā "Vecružina". 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pakalpojumu maksu apstiprināšanu Daudzfunkcionālajā 
sociālo pakalpojumu centrā "Vecružina"". 

 
25.§ 

Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu RSEZ AS ,, Rēzeknes 
dzirnavnieks" 

Ziņo Ausma Sprukte: Izskatot 2024.gada 30.janvāra „Rēzeknes dzirnavnieks” RSEZ AS 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu 
piemērošanu RSEZ AS ,, Rēzeknes dzirnavnieks". 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu RSEZ 
AS ,, Rēzeknes dzirnavnieks"". 
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26.§ 
Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu RSEZ SIA ,,IRBIS 

Technology" 
Ziņo Ausma Sprukte: Izskatot 2024.gada 29.janvāra „IRBIS Technology” RSEZ SIA 

iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu 
piemērošanu RSEZ SIA ,,IRBIS Technology". 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu RSEZ 
SIA ,,IRBIS Technology"". 

 
27.§ 

Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu RSEZ SIA ,,NewFuels,, 
Ziņo Ausma Sprukte: Izskatot 2024.gada 08.februāra „NewFuels” RSEZ SIA iesniegumu, 

lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu RSEZ SIA 
,,NewFuels,,. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ir informācija par šo uzņēmumu, ka tas vispār nav strādājis pagājušajā 
gadā. Kāpēc jādot atlaide, ja uzņēmums nestrādā. Kāda ir aktuālā 
informācija par šo uzņēmumu? 

Izsaka viedokli Ausma 
Sprukte: 

Ir saņemts iesniegums par atlaides saņemšanu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kāda ir aktuālāka informācija? 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Šo jautājumu varēs uzdot RSEZ pārvaldniecei, jo, tiešām, ir jānoskaidro 
šīs tiesiskais pamatojums. Pašvaldība vienmēr pietiekoši pragmatiski 
pieņēma nodokļu atvieglojumus tiem uzņēmumiem, kas reāli darbojas. 
Līdz domes sēdei šo jautājumu nepieciešams precizēt, arī sadarbībā ar 
RSEZ pārvaldi. 

Izsaka viedokli Ērika 
Terumnieka: 

Aktuālo informāciju varēs sniegt RSEZ pārvaldniece. Vēl janvārī nebija 
iesniegts pārskats par 2023. gadu, līdz ar to, nav zināms vai šī 
informācija ir iesniegta tagad. Daži projekti, kas tiek atbalstīti RSEZ 
ietvaros, ir apturēti. 

Izsaka priekšlikumu 
Monvīds Švarcs: 

Priekšlikums būtu tāds komitejai: aicinu komitejas locekļus balsot par 
attiecīgā jautājuma virzību uz domes sēdi. Ja saņemta informācija par šī 
uzņēmuma darbību apliecinās, ka ir viss kartībā - tad dome skata šo 
jautājumu, attiecīgi balsojot. Ja nebūs pārliecības, tad domes sēdē 
deputāti arī varēs izlemt par citu balsojumu. Katru gadu tiek pieņemts 
lēmums par nodokļu atvieglojumiem attiecībā uz nekustamā īpašuma 
sadaļu. Vai varat kaut ko komentēt attiecībā uz RSEZ SIA "NewFuels" 
faktisko darbību? Nevis juridisko statusu, bet faktisko darbību, jo 
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pagājušogad bija runāts par tiesisko aizsardzību, par problēmām saistībā 
ar sankcionēto personu loku, kas bija saistīti ar šo uzņēmumu. Šobrīd 
tiek lemts par šī jautājuma virzību uz domes sēdi. Šīs nedēļas laikā ir 
nepieciešams saņemt papildus informāciju - vai ir tiesiski argumentēts 
pamatojums šāda nodokļa atlaidei šajos apstākļos. 

Izsaka viedokli Krista 
Freiberga: 

Uz doto brīdi darbība šajā uzņēmumā nenotiek. Uzņēmums risina 
juridiskus jautājumus. Darbība nenotiek, bet uzņēmums meklē 
sadarbības partnerus, ar ko var atsākt darboties. Uzņēmuma darbība bija 
apturēta, jo nebija lietderīgi visu atjaunot un strādāt ar jaudu līdz 50 %. 
Uzņēmuma plāns ir tāds: ir saglabātas darba tiesiskās attiecības ar 
visiem darbiniekiem, ik pa laikam tiek iedarbinātas iekārtas, ka arī 
notiek jaunu sadarbības partneru meklēšana. Līdzšinēji partneri 
pārstājuši sadarboties ar uzņēmumu. SIA "NewFuels" darbu atsāks tad, 
kad būs savstarpēji sadarbības projekti 100 %. Šobrīd tiek slēgti 
sadarbības līgumi, lai atjaunotu savu darbību un atrastu potenciālus 
pircējus. 2022. gads uzņēmumam bija noslēgts ar peļņu, nekādu 
zaudējumu nebija. 2023. gadā pārskata datus RSEZ vēl nav saņēmis. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Vai varat komentēt attiecībā uz publiskajā telpā izskanējušo informāciju 
par īpašnieka sankcionēšanu. Šobrīd LV normatīvi nosaka, ka jāvērtē 
atbalsts. Šajā gadījumā - ja, šī īpašnieka iespējama esamība sankcionēto 
personu lokā ir aktuāla, tad jautājums jāskata šajā plaknē. 

Izsaka viedokli Krista 
Freiberga: 

Jāprasa uzņēmumam šo juridisko paskaidrojumu. Kāda situācija ir 
tagad, to uzņēmuma pārstāvis nekomentē. Bet, var pieprasīt oficiālu 
informāciju. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Būtu labi, ja šāda informācija būtu iesniegta līdz 07.03.2024. gan no 
paša uzņēmuma, ka arī vajadzētu saņemt informāciju, iespējams, no 
valsts attiecīgajām institūcijām. Tā droši vien varētu būt Ekonomikas 
ministrija, šajā gadījumā, kas varētu sniegt savu viedokli par pašvaldības 
rīcību šādā situācijā, kas saistās ar sankcionētu potenciālu personu 
atbalstu vai neatbalstu, kaut vai, pakārtoti, caur personas īpašumu. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Nepieciešama informācija par uzņēmuma plānu turpmākai darbībai, ka 
arī atskaite par darbību 2023. gadā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu RSEZ 
SIA ,,NewFuels,,". 

 
28.§ 

Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu RSEZ SIA "VEREMS" 
Ziņo Ausma Sprukte: Izskatot 2024.gada 29.janvāra „VEREMS” RSEZ SIA iesniegumu, 

lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu RSEZ SIA 
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"VEREMS". 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu RSEZ 
SIA "VEREMS"". 

 
29.§ 

Par 2009.gada 18.marta Lauku apvidus zemes nomas līguma Nr. 32/03/09 grozījumiem ar 
V.V. Čornajas pagastā 

Ziņo Anita Bringule: Izskatot V.V. 2024.gada 6.februāra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 2009.gada 
18.marta Lauku apvidus zemes nomas līguma Nr. 32/03/09 grozījumiem 
ar V.V. Čornajas pagastā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kādas platības, tiešām, izslēdz no nomas līguma? Kāpēc jāizslēdz tās 
teritorijas? 

Izsaka viedokli Anita 
Bringule: 

Zeme ir piešķirta personai nomā. Šīs ir pirmtiesību zemes nomas līgums 
ar iespēju atsavināt zemi. Pamatojums zemes vienību izslēgšanai ir 
pašas personas iesniegums. Diemžēl, nomnieki, izvērtējot iespējas par 
zemes izpirkšanu, atsakās no zemes vienībām, paturot apsaimniekošanā 
ar iespēju izpirkt to, ko var finansiāli pavilkt un apsaimniekot. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
2009.gada 18.marta Lauku apvidus zemes nomas līguma Nr. 
32/03/09 grozījumiem ar V.V. Čornajas pagastā". 

 
30.§ 

Par 2010.gada 19.februāra Lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.134 darbības 
izbeigšanu ar L.G. Audriņu pagastā 

Ziņo Anita Bringule: Izskatot L.G. 2024.gada 8.februāra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 2010.gada 
19.februāra Lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.134 darbības 
izbeigšanu ar L.G. Audriņu pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
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Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
2010.gada 19.februāra Lauku apvidus zemes nomas līguma 
Nr.134 darbības izbeigšanu ar L.G. Audriņu pagastā". 

 
31.§ 

Par 2009.gada 31.augusta Lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.78 darbības izbeigšanu 
ar E.P. Lendžu pagastā 

Ziņo Anita Bringule: Izskatot E.P. 2024.gada 6.februāra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 2009.gada 
31.augusta Lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.78 darbības 
izbeigšanu ar E.P. Lendžu pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
2009.gada 31.augusta Lauku apvidus zemes nomas līguma 
Nr.78 darbības izbeigšanu ar E.P. Lendžu pagastā".  

32.§ 
Par medību platību tiesību nodošanu, grozījumiem 2023.gada 6.janvāra medību tiesību 

līgumā Nr. RNP/2023/8.18/7 ar mednieku biedrību „Draugs 1”, Mākoņkalna pagastā 
Ziņo Anita Bringule: Izskatot mednieku biedrības „Draugs 1” valdes locekļa A.G. 

iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par medību platību tiesību nodošanu, grozījumiem 
2023.gada 6.janvāra medību tiesību līgumā Nr. RNP/2023/8.18/7 ar 
mednieku biedrību „Draugs 1”, Mākoņkalna pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Monvīds Švarcs, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - 1 (Staņislavs Šķesters - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
medību platību tiesību nodošanu, grozījumiem 2023.gada 
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6.janvāra medību tiesību līgumā Nr. RNP/2023/8.18/7 ar 
mednieku biedrību „Draugs 1”, Mākoņkalna pagastā". 

 
33.§ 

Par atļauju novākt ražu sabiedrībai ar ierobežotu atbildību ‘’Pūdnīki’’ iepriekš nomātā 
zemē Feimaņu pagastā 

Ziņo Anita Bringule: Izskatot SIA “Pūdnīki” valdes priekšsēdētāja G.Š. 2024.gada 29.janvāra 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par atļauju novākt ražu SIA ‘’Pūdnīki’’ iepriekš 
nomātā zemē Feimaņu pagastā. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Nosauciet datumu, kurā beidzās šīs līgums. 

Izsaka viedokli Anita 
Bringule: 

Līguma saistības uz šo zemes vienību SIA beigušās 02.06.2023. Bet, ir 
aktīvi līgumi. SIA ir noslēgusi zemes nomas līgumus, piedaloties izsolē. 
Uz šo zemes vienību, tajā brīdī, kad bija izsole, vēl bija spēkā līgums. 
Bet, savlaicīgi SIA nav iniciējusi šo nomu turpināt. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Protams, jāatbalsta zemnieki, uzņēmēji. Bet, SIA ir parāds EUR 17 000, 
00. 

Izsaka viedokli Anita 
Bringule: 

Uz šodienu parāds ir EUR 9 000,00. Bet, pagājušajā gadā 14.12.2023. 
kopējais parādmaksājums par nomas maksu bija EUR 17 758,00. Ir 
noslēgta vienošanās, SIA, uz doto brīdi, vienošanās ievēro. Protams, 
parāds ir. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Šobrīd sadarbība ar šo saimniecību jau notiek ilglaicīgi. Notiek sarunas, 
lai, tiešām, dotu iespēju zemniekam apstrādāt zemi un gūt ražu. Bet, tajā 
pašā laikā, tas viss notiek pietiekoši smagnēji. Apvienības darbinieki ar 
šo uzņēmumu aktīvi strādā. Protams, civillikums nosaka, ja ir bijis 
nomas līgums un, piemēram, ir iesēta raža, tad, jādot iespēja ražu 
novākt. Bet, līgums beidzās jūnijā, ne jau jūnijā seja ziemājus. Un arī 
pamatojums attiecībā uz šobrīd nereģistrētām būvēm ar neskaidru 
piederību... Bet, ja arī šīs uzņēmums pieradīs, ka būves pieder 
uzņēmumam, tas nedot tiesības uz funkcionālo zemi platībā - 35 ha. Ir 
aicinājums, šobrīd, atbalstīt uzņēmēju, neskatoties uz zemes 
izmantošanu bez tiesiskām nomas attiecībām. Jāslēdz vienošanās par 
termiņu, kas tagad ir noteikts - ražas novākšana. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ja laicīgi pamana šīs problēmas, tad to vieglāk var atrisināt. Tas vairāk 
attiecas uz nodokļu iekasēšanas darbiniekiem, kuriem jāseko līdzi - vai 
viss ir nomaksāts. (turpina izteikt viedokli) 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Netiek runāts par fermu, kura tiek izmantota, tiek runāts par būvēm, kas 
tur atrodas. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Vecās sovhoza būves. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Jā, vecās būves, kuras šobrīd netiek apsaimniekotas. Kas ir tajās būvēs? 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Ferma. Lopi tur atrodas. Graudi tiek uzglabāti. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Tad jānoskaidro - par kurām būvēm šobrīd tiek runāts, bet, ne jau 
funkcionālai uzturēšanai. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ja tur atrodas lopi - tā ir funkcionālā uzturēšana. 



19 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Princips, par kuru bija runāts daudzās Finanšu komitejās un domes sēdēs 
- godprātīga uzņēmēju attieksme un pašvaldības vienāda attieksme pret 
jebkuru citu uzņēmēju. Ja radīsim precedentu, ka gadiem var nemaksāt 
nodokļus un joprojām būs turpinātas līguma attiecības, ņemot vērā to, ka 
uz zemi ir liels pieprasījums... 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Par nomas parādu: pielikumā ir rakstīts, ka sistēmā NOMA pieejamos 
datos nomniekam ir izveidojies maksājuma parāds uz nekaustāmo 
īpašumu uz 14.02.2024. - EUR 11,86. 

Izsaka viedokli Anita 
Bringule: 

Tā ir nekustamā īpašuma patreizēja summa. Nekustamā īpašuma 
nodokli uzņēmums maksā. Tas ir atlikums. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Ņemot vērā iebildumus par šo informāciju - par parādsaistībām, korekti 
jāpapildina, lai nav pārpratumi. 

Izsaka viedokli Anita 
Bringule: 

Viss ir: 5.punkts atspoguļo informāciju par nekustamā īpašuma nodokli 
un 6.punkts - par nomas maksu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Sistēma NOMA - tad tā ir nomas maksa? Nodokļi - cita sistēma? 

Izsaka viedokli Anita 
Bringule: 

Jā. Saimniecība arī izsolē šīs zemes vienības nosolījusi par ļoti lielām 
summām. Iepriekšējais līgums uz šo zemes vienību bija īstermiņa, jo šī 
problēma ik pēc laika rodas atkal. Tāpēc arī ir noslēgta vienošanas. Ja 
līdz 2024. gada martam uzņēmums vienošanās neizpilda, protams, 
līgumi būs pārskatīti. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
atļauju novākt ražu sabiedrībai ar ierobežotu atbildību 
‘’Pūdnīki’’ iepriekš nomātā zemē Feimaņu pagastā". 

 
34.§ 

Par atbalsta sniegšanu biedrībai “Viedokļu līderu skola” 
Ziņo Inta Greivule-
Loca: 

Izskatot biedrības “Viedokļu līderu skola” 2024.gada 7.februāra 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par atbalsta sniegšanu biedrībai “Viedokļu līderu 
skola”. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Šīs darbības ietvarā sniegtais atbalsts priekšfinansējuma nodrošināšanai 
pēc projekta realizēšanas atgriežas atpakaļ pašvaldības budžetā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Ērika 
Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 
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"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
atbalsta sniegšanu biedrībai “Viedokļu līderu skola”". 

 
35.§ 

Informatīvais ziņojums par pašvaldību kopīgās iestādes "Rēzeknes speciālās ekonomiskās 
zonas pārvalde" budžetu 2024.gadam 

 
Izskatīts:  
Informatīvais ziņojums par pašvaldību kopīgās iestādes "Rēzeknes speciālās ekonomiskās zonas 
pārvalde" budžetu 2024.gadam. 
 
 
Sēde slēgta plkst. 12:31 
 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs                                                                                  Monvīds Švarcs 
 
 
 
 
Protokoliste                                 Žanna Savčenko 
 
 


